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Per fi : semblava que no havia d’arribar mai, però ja és aquí. Avui és el dia, el 
nostre dia, el dia en què fi nalment podem dir orgullosos que ho hem aconseguit!

M’agradaria començar amb un gràcies, però un gràcies d’aquells amb majúscules. 
Gràcies a tots els qui esteu aquí davant, als qui avui canviem l’etiqueta d’estudiants 
per la de graduats. Gràcies per ser uns grans companys de viatge i per formar 
part d’una etapa que a tots ens marcarà un abans i un després. Junts, hem passat 
nervis abans de cada examen i seminari, hem compartit hores i hores d’estudi i de 
treballs en grup; però, sobretot, junts hem viscut moments que mai no oblidarem. 
I el més important, hem fet amics que no deixarem perdre.

Fa quatre anys, amb una motxilla carregada d’il·lusions, tots nosaltres vam decidir 
emprendre una nova aventura. Per a alguns, potser això només signifi cava el 
petit canvi d’adaptar-se a la vida universitària, mentre que per a d’altres, com jo, 
també representava sortir d’un petit i desconegut poble situat entre la Garrotxa 
i la Selva per començar una nova vida a la gran ciutat. 

De totes les rutes possibles, vam triar la Pompeu i no ens vam equivocar. La 
Pompeu ha estat el millor camí que podíem escollir. Un camí a vegades dur i ple 
d’entrebancs, però que també ens ha enriquit i ens ha preparat per enfrontar-nos 
a la realitat. Els coneixements, les habilitats, les vivències i les relacions socials 
ens han fet créixer com a persones i ens han donat les bases per construir el 
nostre futur. Gràcies a tots els qui al llarg d’aquests quatre anys heu contribuït, 
d’una manera o altra, en la nostra formació.

La nostra constància, esforç i perseverança han fet que aquesta aventura s’hagi 
convertit en tot un èxit. Ara toca mirar endavant. Alguns entraran al món laboral, 
altres continuaran formant-se, alguns marxaran a fora a lluitar pel seu futur... 
Estem preparats per afrontar aquest repte perquè tenim una formació adient, 
però hem de ser conscients que la incertesa de la situació econòmica, laboral 
i política actual ens determinarà el camí que, amb esforç, optimisme, treball i 
valentia, superarem; n’estic convençuda. No ens enfonsem davant dels fracassos 
que puguem tenir, sinó que ens han d’esperonar per tirar endavant.

Com alguns sabeu, sóc una enamorada del bàsquet. Així que permeteu-me acabar 
amb una cita del gran Michael Jordan: “A vegades, un guanyador és simplement 
un somniador que mai no es va rendir”. I és que avui, gràcies al nostre esforç i a la 



lluita constant durant quatre anys, tots nosaltres som els guanyadors d’una de les 
etapes més importants de la nostra vida.

Moltes felicitats companys i companyes, o millor dit, graduats i graduades. I 
recordeu: no deixeu mai de somniar perquè on hi ha un somni, hi ha un camí. 

Moltes gràcies!


